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Írásbeli választ igénylő kérdés
Dr. Kövér László úrnak,
az Országgy űlés elnökének

Helyben

	

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012 . évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ
igénylő kérdést kívánok intézni a Közigazgatási és Igazság űgyi Minisztériumot vezető
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Miért utasították el korábban, hogy nemzeti lobogónkra visszakerüljön a koronás címer,
tervezik-e a címer visszahelyezését a zászlóra, miért nem kapott a választópolgár az err e
irányuló kérdésére a mai napig semmiféle választ?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tiszteet Miniszter Úr !

A közelmúltban az interrieten közzétettem egy felhívást, mely szerint bármely a magyarságunkat
égető társadalmi problémával vagy jelenséggel kapcsolatos kérdést, melyeket a választópolgárnak
ugyan közvetlenül nincs lehetősége feltenni az illetékes miniszternek, országgyűlési képviselőként
írásbeli kérdés formájában előterjesztem, a miniszteri válaszról pedig táj ékoztatom a kérdés
bekűldőjét. A fentebb megfogalmazott kérdés is a felhívás nyomán érkezett hozzám. A kérdés
megválaszolásával kapcsolatban rendelkezésre álló információkat alábbiakban megosztom a Tisztel t
Miniszter Úrral .

Korábban alkotmánymódosításban kezdeményeztük koronás címert ábrázoló nemzeti zászló újból i
használatát, hiszen a nemzeti zászlóról a kommunista rezsim által levett Szent Korona a Kárpát -
medencei magyarság összetartozását szimbolizálja . Indokolatlannak tartjuk, hogy a magyar zászló t
jelenleg is a diktatúra 1950-es évei során hozott törvény alapján kell megjeleníteni, holott a címe r
fontosságát az Alaptörvény is tartalmazza . Nem utolsó szempont az sem, hogy a magyar zászló má s
hasonló trikolóroktól való megkülönböztetését is szolgálná a koronás címer visszahelyezése .

Ezúton kérem a Tisztelt Miniszter -, Miniszterelnök-helyettes Urat, szíveskedjen utánanézni annak,
hogy a milyen okból maradt el a kérdés megválaszolása, ugyanis — mint arról a kérdéssel hozzá m
forduló polgár tájékoztatott — először Önnek írt, de kérdésére a mai napig semmilyen választ nem
kapott

dr. Gaudí-Nagy Tamás
Jobbik Magyarországért Mozgalo m
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országgyűlési képviselő

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2014. március 10 .
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